

希腊税收居民身份认定规则

一、个人

根据希腊所得税法第 4 条第 1 款和第 2 款的规定，满足以下条件之一的个人视为希腊税收居民：

1. 个人固定或主要居所、通常居所、生活利益中心（包括个人亲属关系、经济关系和社交关系）位于希腊境内；
2. 在国外工作的希腊公民，如领事、外交官或具有类似身份的公职人员或公务员。

个人在希腊境内连续居住超过 183 天的（包括临时离境的时间），则自其在希腊境内居住的第一天起视为希腊税收居民。前述规定不适用于仅以旅游观光、医疗救治或其他类似目的而在希腊境内居住不超过 365 天（包括短期出境）的个人。该段不影响第一段的适用。

二、实体

根据希腊所得税法第 4 条第 3 款和第 4 款的规定，满足以下条件之一的实体视为希腊税收居民。

1. 根据希腊法律成立；
2. 注册地位于希腊境内；
3. 在一个纳税年度的一定时间内其实际管理机构所在地位于希腊境内。

判定实际管理机构所在地应依据具体事实和条件予以实际考量，主要考量因素有：

- 实体日常运营的场所；
- 实体作出战略决策的场所；
- 股东或合伙人的年度股东或合伙人大会的召开地；
- 保存账簿和会计记录的场所；
- 董事会或其他行政管理委员会召开会议的场所；
- 董事会成员或其他高级管理人员的住所。

综合以上事实，还应考虑大多数股东或合伙人的住所所在地。

此外，根据希腊所得税法第 2 条第 c) 款和 d) 款的规定：

1. “法人”是指具有法人资格的公司或合伙企业；
2. “法人实体”是指非个人或法人的任意形式的组织，包括公司或非公司、盈利或非盈利组织，例如协会、组织、离岸公司、私募基金、信托、基金会、个人企业、普通法系企业、资本管理公司、资产管理公司、遗产管理公司、继承权管理公司、捐赠管理公司、联营公司、大陆法系公司、“影子公司”以及大陆法系社会组织等。

三、不视为税收居民的实体

无

四、联系方式

更多有关税收居民的问题请联系：

Directorate of Direct Taxation Implementation of the
General Secretariat for Public Revenue of the Hellenic Ministry
of Finance

联系电话： +30 210 3375315, -317

希腊纳税人识别号编码规则

一、纳税人识别号介绍

根据希腊税收程序法第 11 条规定(2013 年 L. 4174 号), 税务机关会为每个纳税人发放唯一的纳税人识别号。

如其他法律有要求, 税务机关也会将纳税人识别号分配给无纳税义务的个人或实体。税务机关将根据任何个人或实体的要求发放纳税人识别号, 以便其与政府机构、国内金融机构或支付机构进行金融交易。

如有迹象表明纳税人中止经济活动、逃税或为了获得纳税人识别号进行虚假声明, 税务机关有权暂停其使用纳税人识别号或注销其纳税人识别号。相对的, 纳税人有权证明其不存在上述行为。

是否自动为所有税收居民发放纳税人识别号

个人	否	实体	否
----	---	----	---

纳税人识别号根据个人或实体的申请发放, 除非税务机关认定同时存在以下情况:

i) 个人或实体有义务进行相关登记或申请程序但却尚未进行必要的规定程序

ii) 税务机关已持有发放纳税人识别号所需的所有文件

在上述情况下, 税务机关将主动发放纳税人识别号。

二、纳税人识别号编码规则

希腊的纳税人识别号组成结构如下：

格式	编码规则	备注
999999999	9 位数字	无

三、如何找到纳税人识别号

纳税人识别号一般不会载于官方颁发的身份证明文件中，但可以在以下文件中找到：

1. 完税证明

收到纳税人申请后，财务部开具完税证明。该文件用于证明纳税人不存在拖欠税款的情况。

纳税人识别号

名

姓

地址

护照号

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ
ΓΕΝΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΕΣΟΔΩΝ

Αριθμός Πρωτοκόλλου: 60004628
Ημερομηνία: ΔΩΔΕΚΑ ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ ΔΥΟ ΧΙΛΙΑΔΕΣ ΔΕΚΑ ΤΕΣΣΕΡΑ

ΑΠΟΔΕΙΚΤΙΚΟ ΕΝΗΜΕΡΟΤΗΤΑΣ ΓΙΑ ΧΡΕΗ ΠΡΟΣ ΤΟ ΔΗΜΟΣΙΟ

ΤΙΝ Δ.Φ.Μ. ΕΠΙΘΥΜΟ: Δ.Ο.Υ.: ΑΠΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ Α.Τ./Δ. ΝΣΠ/PASSPORT NO

LAST NAME ΕΠΙΘΥΜΟ: ΟΝΟΜΑ: ΠΑΤΡΩΝΥΜΟ: [REDACTED]

FIRST NAME ΕΠΙΘΥΜΙΑ: ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑΣ: [REDACTED]

RESIDENCE ADDRESS: [REDACTED]

ΒΕΒΑΙΩΝΕΤΑΙ ΟΤΙ Ο ΠΑΡΑΠΑΝΩ ΕΙΝΑΙ ΕΝΗΜΕΡΟΣ ΓΙΑ ΤΑ ΧΡΕΗ ΤΟΥ ΣΤΗ ΦΟΡΟΛΟΓΙΚΗ ΔΙΟΙΚΗΣΗ

Το παρόν χορηγείται για ΚΑΘΕ ΝΟΜΙΜΗ ΧΡΗΣΗ ΕΚΤΟΣ ΕΙΣΠΡΑΞΗΣ ΚΑΙ ΕΚΤΟΣ ΜΕΤΑΒΙΒΑΣΗΣ ΑΚΙΝΗΤΟΥ και ισχύει για δύο (2) μήνες
Ημερομηνία λήξης ισχύος: ΔΩΔΕΚΑ ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ ΔΥΟ ΧΙΛΙΑΔΕΣ ΔΕΚΑ ΠΕΝΤΕ

Η ΠΑΡΟΥΣΑ ΧΟΡΗΓΕΙΤΑΙ ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΑ ΓΙΑ ΧΡΗΣΗ ΑΠΟ ΤΟΝ ΑΙΤΟΥΝΤΑ

ΕΠΙΘΥΜΟ: [REDACTED] ΠΑΤΡΩΝΥΜΟ: [REDACTED]

ΟΝΟΜΑ: [REDACTED]

ΕΠΙΘΥΜΙΑ: [REDACTED]

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: [REDACTED]
ως Συμβολαιογράφος

ΓΕΝΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΕΣΟΔΩΝ
ΚΑΤΕΡΙΝΑ Κ. ΖΑΒΡΑΙΩΟΥ

2. 退税证明

退税证明由财政部按年度签发，证明纳税人在一个纳税年度内的纳税申报情况（包括欠税或退税的情况）。纳税人可在交易时（例如在与支付代理商交易时）用该文件证明其收入情况。

纳税年度 (Tax Year - 1) → 2014

纳税人识别号 (TIN) → 190003

姓名 (NAME) → [Redacted]

住址 (RESIDENCE ADDRESS) → [Redacted]

ΚΩΔ	ΕΥΡΕΣ ΒΟΡΟΣ	ΠΡΟΣΤ. ΒΟΡΟΣ	ΥΜΝΟΣ ΠΟΣ	ΕΥΝΟΙΑ ΚΕ.	ΣΕ ΔΕΚ. ΑΥΤΗΡΕ	ΠΟΣΟ ΕΥΡΕΣ	ΜΟΡΦΟΛΟΓ. ΑΝΑ	ΣΥΝΟΛΙΚΑ ΠΟΣΑ
Π1	191.40		7.00	199.06				199.06
Π2								
Π3								
Π4								
Π5	191.40		7.00	199.06				199.06
Π6								

ΠΟΣΟ ΠΛΗΡΩΜΗΣ 199.06

ΕΥΡΕΣ ΒΟΡΟΣ	ΥΜΝΟΣ ΠΟΣ	ΕΥΝΟΙΑ ΚΕ.	ΣΕ ΔΕΚ. ΑΥΤΗΡΕ	ΠΟΣΟ ΕΥΡΕΣ	ΜΟΡΦΟΛΟΓ. ΑΝΑ	ΣΥΝΟΛΙΚΑ ΠΟΣΑ
3.480.00						
3.480.00						
765.60						
765.60						
191.40						
191.40						

3. 纳税人识别号发放证明

纳税人识别号发放证明由财政部签发。该文件主要用于通知纳税人纳税人识别号已发放。

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
Δ.Ο.Υ. ΑΓΙΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ
ΤΜΗΜΑ ΜΗΤΡΩΟΥ

ΗΜΕΡΙΑ : 30/12/2014
ΩΡΑ : 07:17
ΑΡ. ΔΗΛΩΣΗΣ : 43
ΗΜΕΡΙΑ ΔΗΛΩΣΗΣ : 29/12/2014

ΕΠΑΝΕΚΤΥΠΩΣΗ ΒΕΒΑΙΩΣΗΣ ΑΠΟΔΟΣΗΣ Α.Φ.Μ.

ΒΕΒΑΙΩΝΕΤΑΙ ΟΤΙ ΑΠΟΔΟΘΗΚΕ ΤΗΝ 29/12/2014 Ο Α.Φ.Μ. : [REDACTED] ← TIN → 纳税人识别号

ΒΕΒΑΙΩΝΕΤΑΙ ΟΤΙ ΑΠΟΔΟΘΗΚΕ ΤΗΝ 29/12/2014 Ο Α.Φ.Μ. : [REDACTED] ← TIN → 纳税人识别号

ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΦΟΡΟΛΟΓΟΥΜΕΝΟΥ

ΕΠΩΝΥΜΟ Α :	[REDACTED]	LAST NAME		
ΕΠΩΝΥΜΟ Β :	[REDACTED]	FIRST NAME		
ΟΝΟΜΑ :	[REDACTED]			
ΕΠΩΝΥΜΟ ΠΑΤΕΡΑ :	[REDACTED]	ΟΝΟΜΑ ΠΑΤΕΡΑ :	[REDACTED]	
ΕΠΩΝΥΜΟ ΜΗΤΕΡΑΣ :	[REDACTED]	ΟΝΟΜΑ ΜΗΤΕΡΑΣ :	[REDACTED]	
ΗΜΕΡΙΑ ΓΕΝΝΗΣΗΣ :	01/01/1982	DOB	ΗΜΕΡΙΑ ΘΑΝΑΤΟΥ :	DEATH DATE
ΤΟΠΟΣ/ΧΩΡΑ ΓΕΝΝΗΣΗΣ :	ΔΗΜΟΣ ΑΘΗΝΑΙΩΝ	BIRTH PLACE/COUNTRY		

ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΤΑΥΤΟΤΗΤΑΣ ID SECTION

ΕΙΔΟΣ :	ΔΙ ΔΙΑΒΑΤΗΡΙΟ	ΑΡ. :	[REDACTED]	NID/PASSPORT NO
ΗΜΕΡΙΑ ΕΚΔΟΣΗΣ :	01/01/2000	ΕΚΔ. ΑΡΧΗ :	Α.Τ. ΖΩΓΡΑΦΟΥ ΑΤΤΙΚΗΣ	ISSUING AUTHORITY

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑΣ RESIDENCE ADDRESS SECTION

ΟΔΟΣ :	[REDACTED]	ΑΡ. :	[REDACTED]	STREET NUMBER
ΤΑΧ. ΚΩΔ. :	[REDACTED]			
ΑΡΜΟΔΙΑ Δ.Ο.Υ. :	ΑΓΙΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ	ΤΟΠΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ :	ΑΓΙΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ	
ΧΩΡΑ ΚΑΤΟΙΚΙΑΣ ΣΤΟ ΕΞΩΤΕΡΙΚΟ :		ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ Φ.Π. :	ΚΑΝΟΝΙΚΗ	
ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΗ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ :	ΑΓΑΜΟΣ/Η	ΕΠΑΓΓΕΛΜΑ :	ΑΝΕΠΑΓΓΕΛΤΟΣ	
ΥΠΗΚΟΟΤΗΤΑ :	ΕΛΛΗΝΙΚΗ			

Η ΠΑΡΟΥΣΑ ΧΟΡΗΓΕΙΤΑΙ ΩΣ ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ ΤΗΣ ΒΕΒΑΙΩΣΗΣ ΓΙΑ ΤΗ ΔΗΛΩΣΗ ΜΕ ΑΡΙΘΜΟ: 43 / 2014 ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΤΗΝ 1 / 2014 ΑΙΤΗΣΗ ΤΟΥ ΦΟΡΟΛΟΓΟΥΜΕΝΟΥ.

Ο ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΟΣ Δ.Ο.Υ.

四、国内网站信息

希腊纳税人识别号的相关信息可以在GSIS网页上查询：<http://www.gsis.gr>。纳税人识别号无法在线核验。

五、联系方式

有关纳税人识别号的更多信息，请联系 taxisNET 咨询台。

联系电话：+30 210 4802552

资料来源：

希腊税收居民身份认定规则：

<http://www.oecd.org/tax/automatic-exchange/crs-implementation-and-assistance/tax-residency/Greece-Tax-Residency.pdf>

希腊纳税人识别号编码规则：

<http://www.oecd.org/tax/automatic-exchange/crs-implementation-and-assistance/tax-identification-numbers/Greece-TIN.pdf>

Greece - Information on residency for tax purposes

Section I - Criteria for Individuals to be considered a tax resident

According to para. 1 & 2 of art. 4 of Hellenic Income Tax Code - ITC (Law 4172/2013), an individual is considered as being tax resident in Greece, provided that:

- a) the individual maintains a permanent or principal residence or usual abode or center of living interests, namely his personal or financial or social relations, in Greece, or
- b) the individual is a consular or diplomatic or public official of similar status or public servant having the Greek nationality and serves abroad.

An individual that is constantly present in Greece for a period exceeding 183 days, including short periods of living abroad, is considered as tax resident in Greece from his first day of presence in Greece. The preceding subparagraph does not apply in cases of individuals who are present in Greece only for touristic, medical, curing, or similar private purposes and their presence does not exceed 365 days, including short periods of living abroad. The present paragraph does not exclude the application of paragraph 1 of the present article.

Section II - Criteria for Entities to be considered a tax resident

According to para. 3 & 4 of the same article of the Hellenic ITC, a legal person or a legal entity is considered as tax resident in Greece for any tax period, provided that:

- a) it has been incorporated or established according to the Greek legislation,
- b) it has its registered seat in Greece, or
- c) the place of effective management is located in Greece for any period during the tax year.

The place of effective management is located in Greece on the basis of the actual facts and circumstances, taking into account mainly the following:

- the place of exercising the day-to-day management,
- the place of taking strategic decisions,
- the place where the annual general meeting of shareholders or partners is held,
- the place where the books and records are kept,
- the place where the meeting of the members of the Board of Directors or other executive management board takes place,
- the residence of the members of the Board of Directors or other executive management board.

In combination with the the above facts and circumstances, the residence of the majority of the shareholders or partners may also be taken into consideration.

Furthermore, pursuant to the provisions of art. 2 under points c) and d) of the Hellenic ITC:

- a “legal person” is defined as every business or company with a legal personality or a partnership of businesses or companies with a legal personality,

– a “legal entity” is defined as every form of organization, corporate or not, of a profit or non-profit character, that is not an individual or a legal person, mainly such as an association, organization, offshore company, every form of private investment company, every form of trust or any form of similar nature, every form of foundation or association or any form of similar nature, every form of personal company or any entity of personal character, every form of common enterprise, every form of management company of capital or assets or testament or inheritance or bequest or donation, every form of joint venture, every form of civil law company, participating or “shadow” companies, civil law associations.

Section III - Entity types that are as a rule not considered tax residents

Section IV - Contact point for further information

In case of further questions on tax residence, the Directorate of Direct Taxation Implementation of the General Secretariat for Public Revenue of the Hellenic Ministry of Finance can be contacted (+30 210 3375315, -317).

Greece - Information on Tax Identification Numbers

Section I – TIN Description

According to art. 11 of the Greek Tax Procedure Code (L. 4174/2013), the Tax Administration assigns a unique taxpayer identification number to every taxpayer.

The Tax Administration assigns a Taxpayer Identification Number to a person who is not a taxpayer, if this is required by other law provisions. In particular, the Tax Administration assigns a Taxpayer Identification Number upon request by any natural or legal person or legal entity, for the purpose of conducting financial transactions with General Government bodies or domestic financial institutions or payment institutions.

The Tax Administration may suspend the use of a TIN or may de-activate the TIN if there is objective information indicating that the taxpayer has ceased his economic activity or that he commits tax evasion or that he has filed a false or inaccurate declaration in order to be granted the TIN. In any case the taxpayer has the right to prove that the circumstances of the previous sentence do not apply.

Additional information on the mandatory issuance of Tax Identification Numbers (TINs)

Question 1 – Does your jurisdiction automatically issue TINs to all residents for tax purposes?

Individuals	Yes	Entities	Yes
	No		No

Question 2a – If you answered no to Question 1 with respect to individuals, describe those instances where individuals are not being automatically issued a TIN.

TIN is issued upon request by the concerned individual that holds such obligation, except for the cases where the tax administration: i) establishes that there is such obligation but the concerned individual has not proceeded to the necessary procedure, and ii) has in its possession the required documentation for the issuance of the TIN. In such a case, the tax administration issues a TIN on its own initiative.

Question 2b – If you answered no to Question 1 with respect to Entities (as defined by the CRS), describe those instances where Entities are not being automatically issued a TIN.

TIN is issued upon request by the concerned legal person or legal entity that holds such obligation, except for the cases where the tax administration: i) establishes that there is such obligation but the concerned legal person or legal entity has not proceeded to the necessary procedure, and ii) has in its possession the required documentation for the issuance of the TIN. In such a case, the tax administration issues a TIN on its own initiative.

Section II – TIN Structure

The Greek Tax Identification Number has the following structure:

Format	Explanation	Comment
999999999	9 digits	N/A

Section III – Where to find TINs

TINs are not reported on official documents of identification, but they can be found on:

1. “Tax Completeness Status”

The "Tax Completeness Status" is produced by the Ministry of Finance upon the taxpayer's request. The document is used to inform anybody who is concerned that the taxpayer has no tax obligations pending.

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ
ΓΕΝΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΕΣΟΔΩΝ

Αριθμός Πρωτοκόλλου: 60004528
Ημερομηνία: ΔΩΔΕΚΑ ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ ΔΥΟ ΧΙΛΙΑΔΕΣ ΔΕΚΑ ΤΕΣΣΕΡΑ

ΑΠΟΔΕΙΚΤΙΚΟ ΕΝΗΜΕΡΟΤΗΤΑΣ ΓΙΑ ΧΡΕΗ ΠΡΟΣ ΤΟ ΔΗΜΟΣΙΟ

ΤΙΝ Α.Φ.Μ. Δ.Ο.Υ.: ΑΓΙΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ Α.Τ.Δ. ΝΠΔ ΠΑΣΠΟΡΤ ΝΟ

LAST NAME ΕΠΩΝΥΜΟ: ΟΝΟΜΑ: ΠΑΤΡΩΝΥΜΟ: FIRST NAME ΕΠΩΝΥΜΙΑ: RESIDENCE ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑΣ: ADDRESS

ΒΕΒΑΙΩΝΕΤΑΙ ΟΤΙ Ο ΠΑΡΑΠΑΝΩ ΕΙΝΑΙ ΕΝΗΜΕΡΟΣ ΓΙΑ ΤΑ ΧΡΕΗ ΤΟΥ ΣΤΗ ΦΟΡΟΛΟΓΙΚΗ ΔΙΟΙΚΗΣΗ

Το παρόν χορηγείται για ΚΑΘΕ ΝΟΜΙΜΗ ΧΡΗΣΗ ΕΚΤΟΣ ΕΙΣΠΡΑΞΗΣ ΚΑΙ ΕΚΤΟΣ ΜΕΤΑΒΙΒΑΣΗΣ ΑΚΙΝΗΤΟΥ και ισχύει για δύο (2) μήνες
Ημερομηνία λήξης ισχύος: ΔΩΔΕΚΑ ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ ΔΥΟ ΧΙΛΙΑΔΕΣ ΔΕΚΑ ΠΕΝΤΕ

Η ΠΑΡΟΥΣΑ ΧΟΡΗΓΕΙΤΑΙ ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΑ ΓΙΑ ΧΡΗΣΗ ΑΠΟ ΤΟΝ ΑΙΤΟΥΝΤΑ

ΕΠΩΝΥΜΟ: ΟΝΟΜΑ: ΠΑΤΡΩΝΥΜΟ: ΕΠΩΝΥΜΙΑ: ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: ως Συμβολαιογράφος

Η ΓΕΝΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΕΣΟΔΩΝ
ΚΑΤΕΡΙΝΑ Κ. ΣΑΒΒΑΙΔΟΥ

2. “Tax Refund Status”

The "Tax Refund Status" is produced yearly by the Ministry of Finance to inform the taxpayer of the status of his/her tax declaration (whether taxes are due or there is a refund) for a particular fiscal year. The document can be used by the taxpayer during transactions (e.g. when dealing with paying agents) for proof of his/her income.

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
Δ.Ο.Υ. ΑΓΙΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ
ΤΜΗΜΑ ΜΗΤΡΟΥ

ΗΜΕΡΙΑ : 30/12/2014
ΩΡΑ : 07:17
ΑΡ. ΔΗΛΩΣΗΣ : 43
ΗΜΕΡΙΑ ΔΗΛΩΣΗΣ : 29/12/2014

ΕΠΑΝΕΚΤΥΠΩΣΗ ΒΕΒΑΙΩΣΗΣ ΑΠΟΔΟΣΗΣ Α.Φ.Μ.

ΒΕΒΑΙΩΝΕΤΑΙ ΟΤΙ ΑΠΟΔΟΘΗΚΕ ΤΗΝ 29/12/2014 Ο Α.Φ.Μ. : [REDACTED] ← TIN
ΣΤΟΝ ΦΟΡΟΛΟΓΟΥΜΕΝΟ ΜΕ ΤΑ ΠΑΡΑΚΑΤΩ ΣΤΟΙΧΕΙΑ:

ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΦΟΡΟΛΟΓΟΥΜΕΝΟΥ

ΕΠΩΝΥΜΟ Α : [REDACTED] LAST NAME
ΕΠΩΝΥΜΟ Β : [REDACTED]
ΟΝΟΜΑ : [REDACTED] FIRST NAME
ΕΠΩΝΥΜΟ ΠΑΤΕΡΑ : [REDACTED]
ΕΠΩΝΥΜΟ ΜΗΤΕΡΑΣ : [REDACTED]

ΟΝΟΜΑ ΠΑΤΕΡΑ : [REDACTED]
ΟΝΟΜΑ ΜΗΤΕΡΑΣ : [REDACTED]

ΗΜΕΡΙΑ ΓΕΝΝΗΣΗΣ : 01/01/1982 DOB
ΤΟΠΟΣ/ΧΩΡΑ ΓΕΝΝΗΣΗΣ : ΔΗΜΟΣ ΑΘΗΝΑΙΩΝ BIRTH PLACE/COUNTRY

ΗΜΕΡΙΑ ΘΑΝΑΤΟΥ : [REDACTED] DEATH DATE

ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΤΑΥΤΟΤΗΤΑΣ

ID SECTION

ΕΙΔΟΣ : ΔΙ ΔΙΑΒΑΤΗΡΙΟ
ΗΜΕΡΙΑ ΕΚΔΟΣΗΣ : 01/01/2000 DATE OF ISSUE

ΑΡ. : [REDACTED] NID/PASSPORT NO
ΕΚΔ. ΑΡΧΗ : Α.Τ. ΖΩΓΡΑΦΟΥ ΑΤΤΙΚΗΣ ISSUING AUTHORITY

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑΣ

RESIDENCE ADDRESS SECTION

ΟΔΟΣ : [REDACTED] STREET NAME
ΤΑΧ. ΚΩΔ. : [REDACTED] POSTAL CODE
ΑΡΜΟΔΙΑ Δ.Ο.Υ. : ΑΓΙΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ
ΧΩΡΑ ΚΑΤΟΙΚΙΑΣ ΣΤΟ ΕΞΩΤΕΡΙΚΟ :
ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΗ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ : ΑΓΑΜΟΣΙΑ
ΥΠΗΚΟΟΤΗΤΑ : ΕΛΛΗΝΙΚΗ

ΑΡ. : [REDACTED] STREET NUMBER

ΤΟΠΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ : ΑΓΙΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ

ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ Φ.Π. : ΚΑΝΟΝΙΚΗ
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑ : ΑΝΕΠΑΓΓΕΛΤΟΣ

Η ΠΑΡΟΥΣΑ ΧΡΗΣΕΙΤΑΙ ΩΣ ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ ΤΗΣ ΒΕΒΑΙΩΣΗΣ ΓΙΑ ΤΗ ΔΗΛΩΣΗ ΜΕ ΑΡΙΘΜΟ:
43 / 2014 ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΤΗΝ 1 / 2014 ΑΙΤΗΣΗ ΤΟΥ ΦΟΡΟΛΟΓΟΥΜΕΝΟΥ.

Ο ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΟΣ Δ.Ο.Υ.

Section IV – TIN information on the domestic website

Information on Greek TINs can be found on General Secretariat of Information Systems (GSIS) internet site:

<http://www.gsis.gr>

No online checker is available.

Section V – Contact point for further information

In case of further information on TINs, taxisNEt Help Desk can be contacted (+30 210 4802552).